




Instructions - تعليمات



What are they	ما هي
<ol style="list-style-type: none">1. A step by step guide explaining how to make or do something.2. Instructions can be spoken or written.3. Instructions need to be clear and to the point.4. Instructions often include pictures and diagrams to show what needs to be done because explaining with words alone is not always clear.5. Instructions will have a picture of the finished product 	<ol style="list-style-type: none">1. شرح خطوة بخطوة كيفية جعل أو فعل شيئا2. يمكن أن تكون التعليمات منطوقة أو مكتوبة3. التعليمات يجب أن تكون واضحة4. وغالبا تشمل التعليمات الصور والرسوم البيانية لإظهار ما يجب القيام به لأن الشرح مع الكلمات وحدها ليست دائما واضحة5. يتم إضافة صورة للمنتج النهائي
What are they used for	لما يتم استخدامها
<p>Instructions are used for many things like:</p> <ul style="list-style-type: none">• Recipe books• Computer games• Craft books• Science experiments• Sport games• Safety rules	<p>وتستخدم التعليمات لأشياء كثيرة مثل</p> <ul style="list-style-type: none">• كتب وصفات الطبخ• ألعاب الكمبيوتر• كتب الحرف• التجارب العلمية• ألعاب رياضية• قواعد السلامة
Giving/Writing Instructions	إعطاء / كتابة التعليمات
<ul style="list-style-type: none">• Speak slowly and <u>clearly</u>, write step by step guide explaining how to make or do something• Use numbered or bulleted list(1,2,3...)• Use imperative (bossy) verbs.• Use time connectives. (First, then, finally...)	<p>تكلم ببطء وبوضوح، وأكتب خطوة بخطوة لشرح كيفية جعل أو فعل شيئا</p> <p>استخدم قائمة أعداد رقمي أو نقطي (3,2,1)</p> <p>استخدم فعل الأمر- الحتمي</p> <p>استخدم حروف العطف (أولا، ثم، أخيرا)</p> 